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§1. Sammanträdet öppnas 
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Ordförande Anders Carlsson avsade sig ordförandeskapet. Rådet 

utsåg Jan Delvert till ordförande. 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. Alla 

presenterade sig för rådets nya ledamot Christina Barthlow. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes med tillägg av punkter under övriga frågor. 

 

§3. Val av protokolljusterare 

Anders Carlsson utsågs att tillsammans med ordförande justera 

dagens protokoll.  

 

§4. Föregående protokoll 

Synpunkter framfördes angående bevakningslistan för VP 2018 

angående plan för hur femprocentmålet ska uppnås angående 

bostäder för funktionshindrade. Rådet ansåg att siffran ska bero på 

behovet. Inga övriga synpunkter framfördes och protokollet läggs 

till handlingarna. 

 

§5. Pågående ärenden 

*Verksamhetsplan VP 

Jan Rönnberg berättade att nämndens VP är klart. Rådet önskade 

papperskopior samt en sammanfattning av funktionshinderfrågor  

kopplade till rådets föreslagna aktiviteter från mötet november 

2017. Jan Delvert frågade om stadsdelen planerar andra 

boendeformer än gruppboende. Jan informerade om de olika 

boendeformerna i de olika lagrummen.  

 

*Verksamhetsberättelse VB 

Jan Rönnberg berättade om det pågående arbetet med VB. Arbetet 

ska vara klart den 22:a januari. I VB redovisas bland annat: 

 Resultaten från brukarundersökningarna och dess olika 

indikatorer  är med i VB. I brukarundersökningen framgick 

det att åttiotre procent upplevde sig inte diskriminerade, att 

jämföras med 82 procent som är genomsnittet i staden  

 Ytterligare utvärderingar som gjorts såsom brukarrevision 

och Picto Stat – vilket är en enkät som har anpassats för att 

underlätta vid nedsatt förmåga till kommunikation och 

kognition och därmed öka delaktigheten.  

 Under året har gruppboenden inom LSS HBTQ-certifierats. 

 Verksamheten har förstärk insatsen personligt ombud med 

en person.  

 Träffpunkten har ökat öppettider till 5 dagar i veckan  

 Ett nytt boende har öppnat, Husarviken, vilket har sju 

lägenheter. 
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 Försörjningsstöd minskar och prognosen för budgeten i 

balans är god. 

 

Rådet efterfrågar verksamhetsberättelsen i en anpassad form där det 

tydligt framgår rådets föreslagna aktiviteter och dess utfall. 

 

§6. Övriga frågor 

 

*Inkomna skrivelser och remisser 

 

1. ”Stockholms stads strategi för det rörliga friluftslivet” 

Rådet har tagit del av remissen. 

  

2. ”Ett Stockholm för alla – Program för tillgänglighet och 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2018 – 

2023” 

På förslag från Elisabeth Aguado föreslår rådet följande 

tillägg:  

…. med funktionsnedsättning 2018-2023.  

Fokus 3:4. Tillägg: Personer med psykisk 

funktionsnedsättning inom SoL ska erbjudas stödboende 

eller gruppbostad i Stockholms stad. 

Tillägg till förslag till indikatorer; Antal personer med 

psykisk funktionsnedsättning med beslut om stödboende 

eller gruppbostad. 

Fokus 4:2. Bostäder med särskild service, samt stödboenden 

och gruppbostäder ska ha uppkoppling så att de som bor där 

har internet åtkomst och kan använda digital teknik. 

Tillägg till förslag på indikatorer; Andel stödboende eller 

gruppbostad där möjlighet till internet uppkoppling finns i 

boendes egna lägenheter 

 

På förslag från Jan Delvert föreslår rådet ett tillägg om att 

även betydelsen av frångänglighet måste uppmärksammas. 

Jan Delvert informerade om ett tanke- och analysunderlag, 

utarbetat av HSO och godkänt av SRF och DHR. Rådet 

ställer sig bakom ovanstående analys. Elisabeth Aguado 

önskar tillägg om såväl fysisk som kognitiv frångänglighet. 

Jan Delvert informerade om HSO:s och DHR:s svar på 

remissen. De är där positiva att det i programmet lyfts upp 

ett tydligt rättighetsperspektiv samt att programmet 

innehåller en övergripande beskrivning av den strukturella 

diskrimineringen av personer med olika 

funktionsnedsättningar som bland annat handlar om skola, 

arbete, ekonomi, hälsa, genus och risken att utsättas för våld. 
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Rådet ställer sig bakom  ovanstående remissvar. Rådets 

förslag på tillägg och övriga synpunkter bilägges 

förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

3. ”Motion (2017:1) om tillsättandet av en särskild utredning 

angående snöröjningen inom Stockholms stad”. 

Rådet stöder inte motionen. 

Rådet  föreslår att staden tillsätter en permanent  

snöröjningsgrupp på trafikkontoret. 

Rådet föreslår att Anders Carlsson tar med sig förslaget till 

Trafikkontoret. Rådet önskar bjuda in ansvarig tjänsteman 

för snöröjningen i stadsdelen. 

Rådets sekreterare vidarebefordrar rådets synpunkter till 

tjänsteman som ansvarar för tjänsteutlåtandet. 

 

4. ”Riktlinjer för budget- och skuldrådgivningen” 

Elisabeth Aguado har inkommit med förslag till ändringar i 

text, samt föreslår att ordet ”bör” förekommer för ofta och 

byts ut till ordet ”ska”. Rådet ställer sig bakom Elisabeths 

förslag. Förslag till ändringar bilägges förvaltningens 

tjänsteutlåtande.  

Tillägg:  

Förvaltningen ska ha rutiner för arbetssättet (bör byts mot 

ska)  

Under rubriken ”Barnfamiljer” Sid 8 ”Barnfamiljer ska inte 

behöva vänta på att få budget- och skuldsanering i mer än 

vecka”. Med hänvisning till FN:S Barnkonvention, 

barnperspektivet som ska beaktas så borde det istället 

skrivas; Barnfamiljer ska få en tid inom en vecka för budget- 

och skuldsanering. 

 

5. ”Hantering av medborgarförslag” 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag till beslut. 

 

*Tillgänglighetsenkäten 

Christina Pettersson vidarebefordrade information från intendent 

Kerstin Engström, som har tagit över arbetet. Av sextiofem 

verksamheter har femtio svarat. Flertalet av redovisande enheter är 

inte publika verksamheter. Kerstin Engström har bjudits in till 

rådets möte i februari för att informera om enkäten och om 

förvaltningens pågående arbete.  

 

*Frångänglighet 
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Förvaltningens trygghet och säkerhetssamordnare: Said Kanni 

kommer till rådets möte den 27:e mars för att informera om 

frångänglighet vid brand. 

 

*Rådets bevakningslista 

Rådet lyfte behov av reviderad bevakningslista.  

Ordförande skickar över punkter till sekreteraren. 

 

*Inslag i Östermalmstidningen på förvaltningens sida 

Rådet önskar stå med på förvaltningens sida och informera om sitt 

arbete. Rådet är överens om att inga namn och telefonnummer ska 

stå med. Rådet ska sätta samman förslag på information. 

Förvaltningens informatör kontaktas därefter. 

 

*Tillgänglighet 

Dörröppnaren till hissen i entrén och dörröppnaren för porten från 

gatan fungerar inte samt sitter otillgängligt. Förvaltningen gör en 

felanmälan till Wasakronan.  

 

*Inbjudan presidiet 

Rådet föreslår rådets möten den 20:e februari eller 27:e mars till 

presidiet. Sekreteraren vidarebefordrar förslaget till 

nämndsekreteraren. 

 

*Förslag på adjungerade  

Rådet önskar bjuda in Therese Rosén från parkförvaltningen. 

Förvaltningen kontaktar Therese Rosén. 

 

*Inbjudan till pensionärsrådet 

Nämndens pensionärsråd har bjudit in representant från rådet för 

funktionshinderfrågor till sitt möte den 2:a maj mellan klockan 

13:30 – 14:00. Rådet tackar ja och återkommer med namn under 

februari. 

 

*Synpunkter angående skrivelse 

”Strategi för upphandling av larm/ trygghetsskapande teknik till 

vård- och omsorgsboende ” delades ut ledamöterna. Rådets samlade 

yttrande ska ges senast den 20:e februari. 

 

§7. Nästa möte och avslutning 

Nästa möte äger rum den 20:e februari 2018. Intendent Kerstin 

Engström är inbjuden till mötet. 
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